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Zápis č.6/2020 
ze zasedání Zastupitelstva obce Přepeře 

konaného dne 30. července 2020 na OÚ Přepeře 
 

1. / Zahájení 

 

Přítomni: v 19:00 hodin dle prezenční listiny bylo přítomno 9 zastupitelů. Omluven byl Ing. Brožek 

Bohdan a Kudrnáč Tomáš. Počet hostů: 5 občanů. Zasedání řídil starosta Ing. Sajdl Luděk, po 

přivítání na řádně svolaném jednání Zastupitelstva obce Přepeře seznámil přítomné s programem. 

 

Program:  

1.   Zahájení.  

2.   Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu.  

3.   Kontrola usnesení z minulého zasedání č.5/2020 ze dne 25. června 2020.  

4.   Návrh rozpočtového opatření č.3/2020. 

5.   Schválení podkladů k dotaci na hasičský automobil. 

6.   Diskuse. 

7.   Zpráva návrhové komise.  

8.   Závěr.  
 

Nikdo nic nedoplnil ani nepožadoval žádnou jinou změnu programu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

2. / Volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

 

Starosta obce navrhl složení návrhové komise a ověřovatelů zápisu: 

Návrhová komise: Ing. Malý Petr 

   Náhlovský Lukáš 

Ing. Novák Jiří 

Ověřovatelé:   Mocová Blanka 

   RNDr. Semler Miloslav 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

 

3. / Kontrola usnesení z minulého zasedání 

 

Starosta přečetl usnesení číslo 5/2020 ze dne 25. června 2020 a k jednotlivým bodům se 

vyjádřil. Společně se zastupiteli usnesení zkontrolovali. Nikdo neshledal nesrovnalosti, vše bylo 

v pořádku. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Usnesení z 5. zasedání Zastupitelstva obce Přepeře konaného dne 25. června 2020 bylo splněno. 
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4. / Návrh rozpočtového opatření č.3/2020 

 

 Starosta podrobně vysvětlil návrh rozpočtového opatření, které bylo zasláno v podkladech 

zastupitelům. Změny máme pouze ve výdajích – řešíme přesunem mezi položkami 200 tis. Kč 

(instalace a nákup nové elektronické úřední desky na budovu OÚ – realizace cca podzim 2020), dále 

142 tis. Kč dotace pro VHS – dodatek č.1, 17.532,90,- Kč ohrádka stanoviště kontejnerů na Potůčku, 

70 tis. Kč pamětní knihy (snímky regionu a Přepeř + informace o naší obci, v ceně návrh, výroba + 

150 výtisků), 122 tis. Kč nákup nového sekacího traktůrku SECO, 100 tis. Kč navýšení částky na 

nákup auta pro hasiče, 4 tis. Kč právní ochrana řidičů služebního vozu DAS. Dohromady tedy ve 

výdajích RO č.3/2020 řešíme 516 tis. Kč, vše rovnáme a finance bereme z koupě „dolní hospody“ čp. 

45, tedy – 516 tis. Kč. Dotazy nejsou. Hlasováním tedy schvalujeme rozpočtové opatření č.3/2020, 

kterým se nemění výše ani bilance rozpočtu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje rozpočtové opatření č.3/2020 dle předloženého návrhu. 

 

 

5./ Schválení podkladů k dotaci na hasičský automobil. 

 

V tomto bodě se budeme věnovat dalším krokům k realizaci nákupu nového hasičské auta pro 

SDH Přepeře. Abychom mohli čerpat dotaci od MV-GŘ HZS České republiky musíme doložit 

podepsané kupní smlouvy, žádost o vydání rozhodnutí o poskytnutí dotace, zprávu o posouzení 

hodnocení nabídek a usnesení zastupitelstva – závazek o dofinancování rozdílu mezi celkovou cenou 

a poskytnutou dotací (1.172.156,-…celková cena / 450.000,-…dotace MV / 300.000,-…dotace LK / 

doplatek obce 422.156,-Kč). Vše máme zveřejněno na profilu zadavatele, auto bude dodáno do 

31.12.2020. Ing. Šír se starostou, po dotazech zastupitelů, ještě znovu zopakovali specifikaci a určení 

vozu a celý proces nákupu. Nikdo se už na nic nedotazuje. Hlasujeme tedy o tomto závazku – 

dofinancování DA pro SDH Přepeře. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře se zavazuje dofinancovat rozdíl mezi celkovou cenou a poskytnutou 

dotací do plné výše z vlastních zdrojů při akci: „Přepeře – Dopravní automobil (číslo akce EDS: 

014D241000255)“. 

 

Následný bod je schválení smlouvy o dotaci z rozpočtu LK na pořízení DA pro SDH Přepeře. 

Zastupitelstvo LK rozhodlo 23.6.2020 na svém zasedání (na základě přidělení dotace od MV) o 

poskytnutí účelové dotace z rozpočtu LK v rámci dotací jednotkám PO. Je nám zaslána smlouva, 

kterou musíme schválit a odeslat do 21. 8. 2020. Starosta smlouvu přečetl. Ing. Krsková upozornila 

na nutnost dodržet termín 50 dnů na vyúčtování po realizaci. Dotazy nejsou. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0) 

 

Zastupitelstvo obce Přepeře schvaluje smlouvu o poskytnutí investiční účelové dotace z rozpočtu 

Libereckého kraje na pořízení nového DA pro jednotku SDH Přepeře. 

 

 

6. / Diskuze 

 

Ing. Sajdl: - informoval o sdělení Krajské hygieny, která nám potvrdila dva případy 

Covid-19 na ubytovně v Přepeřích, žádná opatření z toho pro nás nevyplývají  

 - rekonstrukce II/610 – 1.8. úplná uzavírka (pokládka asfaltu) Turnov 

(Přepeřská) – Přepeře (Sklostroj), vše běží dle termínů, hotovo bude – silnice 

do konce 08/20 a komplet vše do 09/20, VO ke Sklostroji máme připraveno 
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 - rekonstrukce malého mostu přes Jizeru – 08/20 – 11/20 úplná uzavírka, od 

5.8. bude lávka pro pěší 

 - po víkendu se budou instalovat vrata a branky na hřbitov 

 - drobné práce přes fy. Brzák budou mít skluz do září (plot hřiště Potůček a 

hřiště u hasičárny, oprava kanalizace u paní Hladovcové, dlažba pod hřbitovní 

branou) 

 - aktuálně probíhá nový nátěr střechy na mateřské školce  

Paní Mocová:  - upozornila na často se spínající alarm v MVE St.: - upozorníme provozovatele 

Pan Náhlovský: - požádal o častější vynášení košů na hřišti a častější sekání v obci, rád by také 

vyspravil cestu na Všeň přes „Albánku“. St.: není náš majetek, ale opět došlo 

k posunu v projektování Greenway Jizera 

Pan Hozdecký: - dotázal se na dokončení výsadby stromů na svazarmu. Ing. Malý – do týdne 

bude hotovo 

Ing. Krsková:   - požádala o opravu osvětlení kostela. St.: máme objednáno od fy. Rydval, až 

budou mít v Přepeřích plošinu, udělají to 

Paní Dlouhá: - dotázala se na vodorovné dopravní značení na Potůčku směrem do 

Ohrazenic? St.: ještě se bude dodělávat 

Ing. Novák: - dotázal se na dohodu mezi provozovatelem občerstvení u autobusu a obcí po 

přesunu stánku na obecní pozemky? St.: máme dohodu ústní o udržování 

našich pozemků u jezu provozovatelem občerstvení. Můžeme sepsat dohodu 

písemnou 

 - dotázal se v souvislosti s opravou malého mostu a zastavení toku Jizery 

v náhonu po dobu stavby, jestli bylo toto dáno na vědomí Rybářskému svazu? 

St.: ano a toto řeší vodoprávní úřad 

Paní Löfflerová: - vyjádřila nespokojenost s provedením rekonstrukce návsi, silnice II/610 a 

stěžovala si na malé zrcadlo na návsi. St.: stížnosti na stavbu nutno řešit 

s projektantem akce KSSLK, zrcadlo jsme koupili největší, jaké bylo nabízeno 

s povrchovou úpravou proti namrzání 

 - vyjádřila nespokojenost s malým průtokem vody v náhonu. St.: vodoprávní 

úřad prověří sanační průtok, ale až po stavbě mostu 

 

 

8. / Zpráva návrhové komise 

 

 Na závěr přečetl starosta návrh usnesení č.6/2020. Nikdo neshledal v návrhu chybu ani 

nenavrhl jeho úpravu. 

(hlasování: pro 9 / proti 0 / zdržel 0). 

 

Zastupitelstvo obce přijalo na dnešním zasedání usnesení, které je přílohou tohoto zápisu. 

 

 

9. / Závěr 

 

 Starosta poděkoval všem za účast. Nejbližší zasedání zastupitelstva obce proběhne ve čtvrtek 

27. srpna 2020 od 18:00 hodin v zasedací místnosti obecního úřadu. Termín pracovní schůze 

zastupitelstva je 17. srpna 2020 v 17:15 hod na OÚ.  


